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Protokół nr LXVIII/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 26 marca 2024 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 15:17. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są 

prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 14 radnych. W 

trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 21 radnych. Nieobecni byli 

Andrzej Kopeć i Fabian Pszon. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęło pismo Prezydent Miasta w sprawie 

wycofania z porządku obrad dwóch projektów uchwał - w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 

nr 1037/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. 

Sławięcickiej oraz projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1037/14 k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Sławięcickiej.  

 

Tomasz Scheller poinformował, że jest przeciwny zdjęciu tych projektów uchwał z porządku 

obrad, co spowoduje w mieszkańcach niepokój, chce, aby te projekty odrzucić. Dodał, że 

wpłynęła opinia Rady Osiedla Sławięcice. Radny pokazał zdjęcia tego terenu, obok którego 

jest budynek fundacji „Mały Książe”, pokazał las, który miałby zostać wycięty, co odsłoni 

fundację i pobliskie zabudowania od ulicy. Radny nie chce wstrzymywać wpływów ze 

sprzedaży tylko zamiast tych dwóch działek proponuje sprzedaż innych. Poinformował, że 

rozmawiał z prezesem „Towarzystwa Przyjaciół Sławięcic”, który jest przeciwny wycince 

drzew i jakiejkolwiek budowie w tym miejscu. 

 

Artur Maruszczak zwrócił uwagę, że jest to okres wyborczy i jego zdaniem nie jest to 

najlepszy czas żeby o tym dyskutować. Podkreślił, że nie będzie wycinki całego lasu w tym 

miejscu. 

 

Mecenas Mikołaj Miścicki stwierdził, że zaistniał problem proceduralny, ponieważ z pisma 

wnioskodawcy wynika, że zostały wycofane projekty uchwał, więc gdyby nie zdejmować 

tego z porządku obrad to Rada Miasta obradowałaby nad punktami, w których nie ma 

projektów uchwał. Dyskusja jest zasadna, ale formalnie rada nie ma nad czym procedować.  

 

Adam Oczoś podkreślił, że plan zagospodarowania przestrzennego w zakresie przeznaczenia 

tego terenu został uchwalony w 2002 r., zmiany w planie nastąpiły w 2009 roku i od tego 

czasu wiadomo jakie przeznaczenie ma ten teren. Jego zdaniem przesadą jest mówienie, że na 

tym terenie jest las, ponieważ są to samosiejki. Dodał, że wystąpił z zapytaniem do Wydziału 

Ochrony Środowiska dotyczącym informacji w zakresie realizacji zadania przez fundację 

„Mały Książe”. Dowiedział się, że aby powstał budynek fundacji zostało wyciętych 12 drzew, 
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natomiast przez Wspólnotę Mieszkaniową, która jest w sąsiedztwie zostało wyciętych 15 

drzew. Zaznaczył, że co do głosowania nad wnioskiem o zdjęcie uchwał z porządku obrad 

wstrzyma się od głosu, natomiast co do ostatecznej decyzji ma wyrobione zdanie. 

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że pani prezydent zmieniła zdanie w sprawie 

sprzedaży działek i wycofała projekty uchwał. Z tego wynika, że radni nie mają nad czym 

głosować, ponieważ Rada Miasta nie może zmusić Prezydenta Miasta do wystawienia działek 

na sprzedaż.  

 

Ewa Czubek stwierdziła, że gdyby temat miał powrócić, dobrze by było poprosić o opinię 

fundację „Mały Książe”.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

oznaczonej jako działka nr 1037/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb 

ewidencyjny Sławięcice przy ul. Sławięcickiej:  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz, 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Tomasz Scheller 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ww. projekt uchwały został zdjęty z porządku 

obrad. Następnie poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1037/14 k.m. 4, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Sławięcickiej: 

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Ireneusz 
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Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Tomasz Scheller 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ww. projekt uchwały został zdjęty z porządku 

obrad.  

Porządek obrad LXVIII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr LXVII/24 z sesji Rady Miasta z 27 lutego 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o sytuacji inwestycji KK Terminale Spółka z o.o. w Koźlu Porcie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2024 roku”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania Gminy Bierawa w zakresie opieki nad 

bezdomnymi psami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Statutu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, 

Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1037/11 k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Sławięcickiej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1037/14 k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Sławięcickiej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 500/3, 500/5, 

500/7, 500/9 i 500/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Blachownia przy ul. Przyjaźni. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy 

ul. Józefa Poniatowskiego 1,3. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje. 
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17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku 

od nieruchomości. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zwolnienia z podatku od nieruchomości 

stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego udzielenia. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski 

Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu miasta. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

22. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr LXVII/24 z sesji Rady Miasta z 27 lutego 2024 r. 

 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr LXVII/24 z sesji Rady 

Miasta z 27 lutego 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 lutego 2024 r. do 25 marca 

2024 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów 

kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania 

podatkowego” (pismo Or.0057.3.2024 z dnia 18 marca 2024 r. oraz z dnia 25 marca 2024 r. 

będące uzupełnieniem informacji z dnia 18 marca). 
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5. Informacja o sytuacji inwestycji KK Terminale S.A. w Koźlu Porcie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że prezes KK Terminale Jarosław Zemło jest w 

podróży biznesowej i nie będzie mógł uczestniczyć w sesji. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska stwierdziła, że jest pełna nadziei, że opolscy kandydaci 

na posłów pomogą ruszyć tą inwestycję w porcie. Rozmawiała z panem Zemło, który obiecał, 

że następnym razem będzie uczestniczyć w posiedzeniu Rady Miasta.  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że zaproponują panu prezesowi spotkanie w innym terminie i 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2024 roku”. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ewa Czubek zwróciła uwagę na priorytetowe potrzeby dla zwierząt w schronisku, takie jak 

dostosowanie pawilonu dla kotów do wymogu rozporządzenia, hala dla psów na wypadek 

mrozów. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/783/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2024 roku”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania Gminy Bierawa w zakresie opieki nad 

bezdomnymi psami. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem o opłaty za opiekę nad psami dostarczonymi z 

terenu Gminy Bierawa, czy te opłaty będą wpływać tak długo jak te psy będą przebywać w 

schronisku w Kędzierzynie-Koźlu. Ponadto zapytał, czy jest zapewniona odpowiednia ilość 

miejsca w schronisku. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że jest zapewniona odpowiednia ilość miejsca. 

 

Ewa Czubek poinformowała, że Gmina Bierawa jest gminą ościenną i często jej mieszkańcy 

zgłaszali problem z psami przemieszczającymi się z okolic Brzeziec i Starego Koźla. 

Podkreśliła, że jest zadowolona z tego, że udało się przekonać Gminę Bierawa do 

umieszczania zwierząt w schronisku w Kędzierzynie-Koźlu.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/784/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie przejęcia zadania Gminy Bierawa w zakresie opieki nad bezdomnymi psami  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Statutu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 



7 

 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/785/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Statutu Gminy  

Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego 

na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, 

Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Jacek Król stwierdził, że z przedstawionej mapy nie wynika jakiego terenu dotyczy ta działka, 

zwrócił się z prośbą o taką informację. Zapytał również jakie jest przeznaczenie tego terenu. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że jest to teren dawnych Zakładów Chemicznych 

Blachownia, teren zabudowy produkcyjnej.  

 

Kierownik Wydziału Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego, Małgorzata Jarosz 

Wojtarowicz wyświetliła mapę pokazującą szczegółowo ten teren.   

 

Jacek Król zapytał, czy jest to poszerzenie istniejącej działalności. 

 

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że jest to wniosek przedsiębiorcy, który prowadzi podobną 

działalność na tym terenie  i chce ją poszerzyć. Poszerzenie działalności nie jest do końca 

zgodne z planem, więc przedsiębiorca proponuje zmianę planu.  
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz* 

 

*Dominik Szustakiewicz z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/786/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie 

osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, 

Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja  stosunkiem  

głosów:  ,,za”  -  4,  „przeciw”  -  1,  „wstrzymujących  się”  -  0, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/787/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-

Koźlu na osiedlu Kłodnica 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja  stosunkiem  

głosów:  ,,za”  -  6,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymujących  się”  -  1, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  10,  ,,przeciw”  –  0,  „wstrzymujących  się”  –  1,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 
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Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/788/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1037/11 k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Sławięcickiej. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1037/14 k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Sławięcickiej. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 500/3, 500/5, 500/7, 

500/9 i 500/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy 

ul. Przyjaźni. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja  

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie 11 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 
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Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/789/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działek nr 500/3, 500/5, 500/7, 500/9 i 500/11 k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. 

Józefa Poniatowskiego 1,3. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja  

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (10 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/790/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II 

mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa 

Poniatowskiego 1,3 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje wraz z autopoprawką. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/791/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od 

nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 
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Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/792/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zwolnienia z podatku od nieruchomości 

stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego udzielenia. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/793/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie ustanowienia zwolnienia z podatku od nieruchomości stanowiącego 

regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego udzielenia 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski 

Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu miasta. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/794/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład 

Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu miasta 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  8,  ,,przeciw”  –  1,  „wstrzymujących  się”  –  2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/795/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  8,  ,,przeciw”  –  1,  „wstrzymujących  się”  –  2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 
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NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVIII/796/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2024-2039  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

 

22. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę na nierówności zbierające wodę na drodze koło 

stadniny koni na Wyspie, przejeżdżające pojazdy jeszcze je pogłębiają. Zapytał, czy można 

zasypać te nierówności ściągniętym asfaltem z remontowanej głównej drogi w  

Koźlu.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że gmina nie jest właścicielem tego asfaltu, jest to droga 

wojewódzka i Zarząd Dróg Wojewódzkich wykonuje ten remont. Gmina może rozwiązać ten 

problem we własnym zakresie. 

 

Tomasz Scheller zwrócił się z pytaniem, kiedy będą łatane drogi w Sławięcicach.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że większe dziury zostały naprawione w całym mieście, 

teraz są łatane mniejsze, w dniu jutrzejszym przekaże konkretną datę.  

 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że mieszkańcy osiedla Pogorzelec zgłaszają problem 

chodzenia psów bez smyczy i bez kagańca, zwraca się z prośbą o zwiększenie patroli Straży 

Miejskiej w pobliżu parków i innych miejsc, gdzie mieszkańcy spacerują z psami oraz 

zamontowanie niedużych znaków z informacją o smyczy i kagańcu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

23. Wolne wnioski. 

 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 

25 kwietnia 2024 r. o godzinie 14.00. 

 

24. Zakończenie obrad. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LXVIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

 

         Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 15:17. 

Protokołował(a): Xymena Wąsowicz 

 

  

  

 

 

 


